
 
Procesafronding ingediende actualiteiten 26 mei 2025 

 
  

 Vragensteller, fractie en onderwerp  
 

1. Meryam Sümer (CDA) – Armoede en kansenongelijkheid onder kinderen 
Opmerking wethouder 
Vedder 

Goed is om te onderstrepen dat vanwege ons kansengelijkheid 
beleid we resultaten zoals het Jeugd Educatiefonds terug krijgen, 
want het is ons gelukt om naast de 4 grote steden als Enschede het 
fonds op de meeste scholen hebben kunnen toelaten, nog niet op 
alle scholen die daar recht op hebben, maar een grote stap kunnen 
zetten en uit de cijfers blijkt ook hoe zeer dit verschil maakt.  
Gaan door op het inzetten van kansengelijkheid beleid, belangrijk 
instrument om zo langzaam de situatie van kinderen te verbeteren 
in onze stad. We volgen dit d.m.v. de SES-WOA score 
(Sociaaleconomische Status, Welvaart, Opleiding en Arbeid, een 
score die de sociaaleconomische status van huishoudens, buurten, 
wijken of gemeenten meet). Taaie klus om dit naar beneden te 
brengen, maar is wel doel van het beleid. 
Toegang tot schoolontbijt. Heel veel scholen maken hier gebruik 
van en vinden ook een eigen weg hierin.  
Nu nog te vroeg voor een evaluatie over de inzet van een 
brugfunctionaris. Hebben net tegen scholen gezegd combi 
schoolwijkcoach en brugfunctionaris. Scholen hebben dit omarmt. 
Mooie ontwikkeling, wil de tijd geven voor deze nieuwe inzet en 
zullen dit blijven volgen.  

Toezegging wethouder  -- 

Procesconclusie -- 
 

2. Harold Busschers (PVV) – Onder de pannen 
Opmerking wethouder 
Vedder 
 

Het gaat om landelijke stichting die bemiddelt tussen vraag en 
aanbod van kamers. Familie is uitgesloten om te voorkomen dat 
mensen hun uitkering verliezen. Landelijke worden de regels 
daaromtrent bepaald. De mogelijkheid om deze regels te 
veranderen ligt bij de Tweede Kamer. 
 

Toezegging wethouder 
Vedder 
  

Wethouder zegt toe namens wethouder Kampman, om voor het 
woondebat de raad een stand van zaken te sturen over het project 
Onder de pannen nu dit project een jaar draait in Enschede.  

Procesconclusie -- 
 



3. Gertjan Tillema (D66) – Aanpak Japanse Duizendknoop 
Opmerking wethouder 
Teutelink   

De aanwezigheid van de Japanse duizendknoop is in kaart gebracht. 
Die kaart is bijna klaar en zal openbaar gemaakt worden. Het aantal 
locaties t.o.v. 2018 is niet toegenomen. Over de omvang is niets te 
zeggen, omdat die in 2018 niet is geregistreerd. Dit jaar wel, dus de 
omvang kan in de toekomst ook worden vergeleken. De wethouder 
meldt dat er meerdere methoden zijn om de Japanse duizendknoop 
te bestrijden. Een daarvan is de methode die Zwolle toepast. De 
wethouder wil zijn licht gaan opsteken bij de gemeente Zwolle. De 
wethouder zegt toe dat hij de werkinstructie verspreidt zodat 
inwoners en instanties weten hoe ze kunnen omgaan in het 
bestrijden van de Japanse duizendknoop op hun eigen terrein. 
De wethouder neemt de suggestie van raadslid Hofte mee: het 
inzetten van de Japanse bladvlo in de bestrijding van de Japanse 
duizendknoop. 

Toezegging wethouder 
  

-- 
 

Procesconclusie -- 
 

4. Hans de Ruiter (BBE) – Elektrische bussen 
Opmerking wethouder 
Teutelink  

Het college is bekend met de toename van het aantal klachten van 
omwonenden. Per locatie kijkt het college welke oplossing passend 
is. Daarin wordt ook samengewerkt met andere gemeenten. 
Aangezien het openbare wegen zijn, wordt infrastructuur 
aangepast wanneer onderhoud plaatsvindt. Herstel van de schade 
aan eigendom van de gemeente (wegen) is voor 
verantwoordelijkheid van de gemeente.  
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 

 
.  


